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Ing. Bobík: 

Interpelácia sa týka problematiky nakladania s odpadom. Chcel by som len poprosiť, aby sme 

pokiaľ možno čím skôr aktualizovali informácie na webovom sídle mesta v súvislosti s tým, 

ak si ľudia zmenili frekvencie vývozu, tak aby mali informácie, kedy jednotlivé trasy sú 

v rámci plánu, či už pri dvojtýždňovom vývoze, alebo pri mesačnom. A samozrejme 

informácie aj o tom, akým spôsobom budeme označovať nádoby v týchto prípadoch  pre tie 

nádoby, ktoré sú voľne prístupné pre technické služby.  

PhDr. Čižmár: 

Tieto informácie budú samozrejme aktualizované. Momentálne nejaký časový plán a návrh 

komplikuje pandemická situácia, ktorá znemožňuje navrhnúť nejaký presný harmonogram, 

ale určite aj vzhľadom na to, že prideľovanie a riešenie tých čipov, ktoré majú byť na každej 

vývoznej nádobe, alebo kuka nádobe, tak toto musí podliehať aj vhodným poveternostným 

podmienkam, preto z uvedeného dôvodu hneď ako to bude možné spustíme tento režim, 

následne ľudia dostanú informáciu tak, ako už sú prostredníctvom niekoľkých infolistov 

informovaní, budú tieto informácie pravidelne publikované tak, aj v papierovej podobe 

v infoliste, ďalej na webovom sídle a na sociálnych sieťach. Dokonca v mnohých prípadoch 

hlavne tam, kde je tá dostupnosť informácií problematická, tam posúvame tieto informácie aj 

prostredníctvom letákovej podoby, takže ľudia tieto informácie dostanú. Uvedomujeme si, že 

je potrebné, aby ten systém vývozov a hlavne frekvencie boli zaužívané a hlavne, aby 

fungoval jednotný systém, na ktorý si ľudia nastavia vývoz, či už pri rodinných domoch alebo 

pri bytových blokoch.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Na vedomie: Mgr. Mištaničová 

 


